



Dr. R. Nicholas Carleton, Ph.D., R.D. Psych, FCAHS
Professor of Psychology, Department of Psychology, University of
Regina and registered doctoral clinical psychologist in Saskatchewan

R. Nicholas Carleton, Ph D., R.D., Pscyh, MACSS
Professeur de psychologie, département de psychology à l'université de
Regina et psychologue clinicien agréé au niveau doctorat en
Saskatchewan

Dr. Carleton, is a Professor of Clinical Psychology, a registered doctoral clinical psychologist in Saskatchewan, and currently serves as the Scientific Director for the Canadian Institute for Public Safety Research and Treatment. His research work focuses on helping to support the mental health of first responders and other Public Safety Personnel. He is well-published, supported by substantial competitive funding, and has been awarded several prestigious awards, including the 2020 Royal Mach Gaensslen Prize for Mental Health Research. He is leading the RCMP PTSD Study (www.rcmpstudy.ca), the PSP Study (www.saskptsistudy.ca), and is co-investigator for the PSPNET project (www.pspnet.ca).

Professeur de psychologie clinique et psychologue clinicien agréé au niveau du doctorat en Saskatchewan, Nicholas Carleton occupe actuellement le poste de directeur scientifique de l'Institut canadien de recherche et de traitement en sécurité publique. Ses travaux de recherche visent à favoriser la santé mentale des premiers intervenants et des autres membres du personnel de la sécurité publique. Auteur de nombreuses publications, il bénéficie d'un montant substantiel de financement concurrentiel et s'est vu décerner plusieurs prix prestigieux, notamment le Prix Royal-Mach-Gaensslen 2020 pour la recherche en santé mentale. Il supervise l'étude de la GRC sur le TSPT (www.rcmpstudy.ca/fr) et l'étude sur le PSP (www.saskptsistudy.ca), et est co-chercheur dans le cadre du projet PSPNET (www.pspnet.ca).